
Stenålderns samfällighet 

PROTOKOLL 

Styrelsemöte nr 4 

Datum och tid: 2024-08-22 19.00 

Plats: Hos Ingrid Kristensen 

Närvarande: Emil Stigsson, Ylva Selander, Jens Nilsson, Ingrid Kristensen 

Frånvarande: Jan Sjögren, Marianne Nikitidis Claesson, Erik Ehn Blomgren, Björn Goffeng 

Punkt Vad Föredragande 

/ 
Ansvar 

Mötet öppnades 

Val av justerare 
Ylva väljs till justerare. 

ND Nedlagd tid sedan förra mötet 
Jens: Oh 
Erik: O h 
Pösse: O h 
Ingrid: O h 
Björn: 1 h 
Ylva: Oh 
Marianne: 0 h 
Emil: 0 h 

Föregående mötesprotokoll 
Lagd till handlingarna 
Ekonomi 
(Björn har mailat ut resultaträkning innan mötet). En korrigering ska göras, där 
en post på underhåll gemensamt ska flyttas till underhåll garage. I övrigt matchar 
utgifterna budget. Två har inte betalt sin samfällighetsavgift och är påminda 
om betalning. 
Uppdatering gamla ärenden 

A) Förtydliga uppdrag för gårdsförmännen — uppdatera info på 
hemsidan 

Jens lämnar 
ett förslag till 
styrelsen 

Underhåll 
A) Lekplatser — dags för byte av sand i sandladorna — skjuter på bytet 

till våren när nytta finns att lägga ut sand på gräsmattor så att alla i 
området som vill har möjlighet att hämta den gamla sanden innan 

byte. 
B) Taktvätten — målningen är klar, så när som på vindskivorna. 
C) Gemensamma ytor — Björn tar kontakt med BirgerGrönros för att få 

klarhet med vad som är beställt, så att det överensstämmer med det som 

förväntas. 
D) Containrar beställs till 31/5-2/6 och till 29/8-1/9. Lyckat med 

första omgången. Containers till augusti är beställda. 
E) Sträva efter att gårdarna själva sköter enklare underhåll, tex målning 

oljning. Gårdsförmännen inventerar inför gårdsmöten. 

Pösse kollar (i 
höst) 
Pösse har 

kontakt med 

Rena Tak 



F) Sätta ihop ett underlag för att ta in offerter för att 
underhålla/reparera soprum, samt gemensamma garage. 
Påminna valberedningen om att skapa en underhållsgrupp (om det 
är möjligt). 

G) Spolning och filmning av ledningar — Björn tar in offerter för 
samfällighetens gemensamma ledningar. Vi tar också information 
från de bocnde om man även vill spola in till cpiia huset. B Björn kar 

skapat en intresseanmälan för de boende som ev. vill få ledningarna 
spolade. 

7. | Info gällande laddpunkterna 
Väntar på utbetalning från Naturvårdsverket. Inte fått utbetalning från E-ways. Björn 
har påmint bägge. 

8. | Punkter från stämman 

9. | Övrigt 
Per capsulam-beslut - Anläggningsbeslutet ändras för laddpunkter i enlighet 
med stämmobeslut, och med solceller som frivilligt tillägg. Fråga ställd 
tillbaka så att formuleringen inte är ett tvång att installera solceller inom en 
viss tid. i 

10. | Mötet avslutades 

11. | Kommande möte 
26 sept — hos Pösse nr 31 
24 okt — hos Marianne nr 65 

21 nov — hos Jens nr 13 

17 dec — hos Email nr 133 

Vid protokollet Justeras 

] 
H i få 

venid JC > Unn 
Inorid Kristensen Vika Sclander 

Ordforande 

QZ 
Ban Goffeng


